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         Updated on 2 July 2025更新日期 2025年 7月 2日 

Star Voyager 領航星號 
People Republic of China, Sanya Entry Requirements 

 
1. Hong Kong Special Administration Region and Macau Special Administration Region Residents will use the ‘Mainland 

Travel Permit for Hong Kong and Macau Residents’ when entry PRC.   

香港特別行政區和澳門特別行政區居民需持有效港澳居民往來內地通行證（回鄉卡）進入中國 
 

2. Taiwan Residents will use the ‘Mainland Travel Permit for Taiwan Residents’ when entry PRC. 

台灣居民需持有效台灣居民來往大陸通行證 (台胞證) 
 

3. Hainan Visa Free; List of 59 countries eligible for visa-free entry to Hainan for maximum 30 days 

海南入境免簽;下列 59 國家護照持有人可享免簽証入境海南最多 30 天. 
 

Albania, Argentina, Australia, Austria, Belarus, Belgium, Bosnia and Herzegovina, Brazil, Brunei, Bulgaria, Canada, 
Chile, Croatia, Cyprus, Czech Republic, Denmark, Estonia, Finland, France, Germany, Greece, Hungary, Iceland, 
Indonesia, Ireland, Italy, Japan, Kazakhstan, Latvia, Lithuania, Luxembourg, Malaysia, Malta, Mexico, Monaco, 
Montenegro, the Netherlands, New Zealand, North Macedonia, Norway, the Philippines, Poland, Portugal, Qatar, the 
Republic of Korea, Romania, Russia, Serbia, Singapore, Slovakia, Slovenia, Spain, Sweden, Switzerland, Thailand, 
Ukraine, the United Arab Emirates, the United Kingdom and the United States 

阿爾巴尼亞、阿根廷、澳大利亞、奧地利、白俄羅斯、比利時、波黑、巴西、汶萊、保加利亞、加拿大、智

利、克羅地亞、塞浦路斯、捷克、丹麥、愛沙尼亞、芬蘭、法國、德國、希臘、匈牙利、冰島、印度尼西亞、

愛爾蘭、意大利、日本、哈薩克斯坦、拉脫維亞、立陶宛、盧森堡、馬來西亞、馬耳他、墨西哥、摩納哥、

黑山、荷蘭、新西蘭、北馬其頓、挪威、菲律賓、波蘭、葡萄牙、卡塔爾、韓國、羅馬尼亞、俄羅斯、塞爾

維亞、新加坡、斯洛伐克、斯洛文尼亞、西班牙、瑞典、瑞士、泰國、烏克蘭、阿聯酋、英國和美國 

 

4. Visa exemption 

免簽證國家(與以上 59 國不重合) 

- Maldives, Antigua & Barbuda, Barbados, Bahamas, Seychelles, San Marino, Suriname, Tonga, Armenia, Georgia, 
Solomon Islands, Dominica, Ecuador, Fiji, Grenada, Mauritius, Samoa, Uzbekistan 

馬爾代夫、安提瓜和巴布達、巴巴多斯、巴哈馬、塞舌爾、聖馬力諾、蘇里南、湯加、亞美尼亞、格魯吉

亞、所羅門群島、多米尼克、厄瓜多爾、 斐濟、格林納達、毛里求斯、薩摩亞、烏茲別克斯坦。 

- Andorra, Liechtenstein, Peru, Uruguay, Saudi Arabia, Oman, Kuwait, Bahrain 

安道爾、列支敦士登、秘魯、烏拉圭、沙特阿拉伯、阿曼、科威特、巴林 

 
5. Visa-Free Entry Policy for Foreign Tourist Groups Traveling by Cruise Ships 

外國旅遊團乘坐郵輪入境免簽 

 
Authorized travel agent will submit the group tourist list (2 person and above) to Sanya Immigration 1 day prior to 
ship arrival at Sanya for necessary application. Passengers to arrive and depart with same cruise ship only, not 
allowed to disembark in Sanya, China. 

我司將委託合資格組團旅行社須於船抵達三亞一天之前提交相關的旅客團隊名單(2 人及以上)與三亞邊防

站進行有關申請。僅限於同一郵輪抵達和出發，不允許在三亞下船 

 
6. Application of Mainland Travel Permit for Taiwan resident ("Tai Bao Zheng") 

辦理一次性台灣居民來往大陸通行證(台胞證) 

 
Application & Handling Fee : HKD45 per person (to be paid onboard) 

申請及行政費用: $45 港幣 (每人) (於船上支付) 

备注：首次申請台胞證 免費/ First-time applications of “Tai Bao Zheng” are free of charge. 
 

Required Documents 所需文件:  

1. Taiwan ID card (Original & Copy) 台灣身份證原件及複印本 

2. Completed application form 台灣居民來往大陸通行證申請表 

3. Recent color photograph (digital photograph in JPEG format & a photo with size of 40mmX30mm)  

彩色近照(照片電子版及 1 張 2吋沖印版(規格：40mmX30mm） 

 


